
 22/10/23   -  בגין  תיכון  הורי  הנהגת  בישיבת  מרכזיות  נקודות  סיכום

  תודה לחברי הנהגת ההורים כולם שהצטרפו להזמנה לזום בהתראה קצרה. נמשיך ונמסור עדכונים ככל שיידרש.  ●

  תודה להדס שדמי ומשה בס שהתנדבו להתמודד על תפקיד יו"ר הנהגת ההורים. כרגע הם יחד מייצגים את  ●

  הנהגת ההורים עד שיתקיימו הבחירות.

  לצערנו הרב נוספה לנו בוגרת נוספת שנרצחה במסיבה ברעים - שליו מדמוני ז"ל.  ●

  -  השבוע

  העין.  בראש  ועו"סים  לחיילים,  מארזים 50   לשלוח  הצלחנו  ●

  הספר.  בית  מקהילת  מתוק  מארז  שלהם  למשפחות  שלחנו  . 8   בצו  שנמצאים  שלנו  מורים  שלושה  שימחנו  ●

  השבוע תלמידי שכבת י"ב שמעו הרצאה מצוינת בנושא של התמודדות וחוסן מפי צורי דהאן, מכון פסיעות.  ●

  תלמידי שכבת י"א שמעו הרצאה על העוטף מזווית גיאוגרפית שהועבר ע"י צוות ג"ג,סמדר ונטע .  ●

  הרצאה נוספת תינתן השבוע ע"י צוות ניהול עסקי- ההסברה הישראלית וחשיבותה -תינתן לכל השכבות  ●

  בשבועיים הקרובים.

  למידה בשגרת חירום -

  שגרת חירום - חזרה ללמידה בביה"ס מותנית במיגון מתאים ע"פ תקנות פיקוד העורף. בתיכון בגין קיים מרחב מוגן

  ומנהלה).  מורים  (תלמידים,  אנשים 120   כ  עד  לאכלס  שיכול  אחד

  לאחר שיחה עם מנהל החינוך בעיריית ראש העין מסתמן כי -

  בתי ספר על יסודיים ימשיכו למידה מרחוק (חטיבות ותיכונים).

  המאבטחים של החטיבות והתיכונים יעבו את מערך האבטחה בגנים ובבתי הספר היסודיים.

  , 08:00-12:00   של  במחזורים  למידה  אולי  ולתיכונים.  לחטיבות  גם  חלקי  פתרון  יימצא  הבא  משבוע  כי  ייתכן

  שיתאפשר.  ככל  ,  המגמות  תלמידי  את  מכן  ולאחר  אתגר  מב"ר  כיתות  את  לזמן  נתחיל  כי  ייתכן  . 12:00-15:30 

  למידה מרחוק -

  אנחנו מרגישים שלא מיצינו את הלמידה מרחוק. רק השבוע התחלנו להתקדם עם חומר הלימוד. המורים קיבלו הנחיה

  להתקדם בחומר, והתלמידים צריכים להבין שזו דרך ההוראה והלמידה כרגע. כל עוד לא יכולים להביא את

  הילדים בבטחה למוסד החינוכי לא נוכל לעשות זאת. ברגע שיתאפשר נקיים מפגשים חברתיים/מפגשי הוראה.

  כרגע, אין באפשרותינו.



  מצלמות - צוות ביה"ס נתקל בקושי גדול מאוד בהוראה מול "ריבועים שחורים". התחושה היא שהם מדברים  ●

  לקיר.   הנהגת ההורים תומכת ברעיון של חיוב פתיחת מצלמות ומגבה את צוות ביה"ס בנושא זה. הנהגת ההורים

  התבקשה להעביר גם הם להורים ולתלמידים את המסר בחשיבות פתיחת המצלמות לקיום הוראה איכותית .

  חלק מההורים אף תמכו במשוואה שבה אם תלמיד לא פותח מצלמה משמע אינו בכיתה.

  בחינות הבגרות יידחו כנראה בחודש.  ●

  הסעות - ההורים העלו חשש של הגעה לביה"ס באוטובוסים שאינם מאובטחים. ההורים טוענים שהרשות הבטיחה  ●

  את תגבור מערך האבטחה. לטענת ההורים הם עדיין אינם מרגישים בטוחים. מנהלת ביה"ס העבירה את המסר

  למנהל החינוך.  הועלתה גם טענה בדבר תדירות האוטובוסים. הועבר למנהל החינוך.

  הועלתה בקשה למצוא פתרון עבור תלמידים עם בעיות קשב וריכוז והוראה בזום. ההתייחסת תהיה בחלוקה  ●

  לקבוצות קטנות יותר ובתגבורים בזום.  כמו כן, מנהלת ביה"ס תנחה את המורים להודיע מראש לתלמידים עם מי

  הם מבקשים להישאר בתום השיעור. קורה מצב שכתוצאה מלחץ חברתי תלמידים לא נכנסים לשיעורי התגבור.

  נעשה מאמץ לשלב את התלמידים בפעילות התנדבותית. זה יוכל להיעשות אך ורק באישור הקב"ט.  ●

  צוות ההנהלה מודה להורים על השיח המכבד ועל התמיכה בביה"ס.

  תודה גם על ההערכה לה אנו זוכים מכם על ההשתדלות והעשייה.  נמשיך ונעשה מאמץ על מנת לעבור את התקופה

  הזו בצורה הטובה ביותר ואנחנו מייחלים לימים טובים , לשלומם של החיילים שלנו ולחזרתם של השבויים

  והנעדרים.

  נכון לכתיבת הסיכום - ראש העין הפכה ל"ירוקה."  נשלחה הודעה להורים ולתלמידים שאנחנו ממשיכים גם מחר

  בלמידה מרחוק. לכשתתקבל הודעה אחרת מהרשות לגבי המשך השבוע - נעדכן.


